
Protokół z XLVII zebrania Rady Osiedla,

które odbyło się w dniu 7 września 2021 roku

Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał. nr 1). żebranie

otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo —Dziedzic.

Przedyskutowano wspólnie sprawę propozycji Rady Osiedla do budżetu miasta

Kędzierzyn-Koźle na rok 2022. Podjęto w tej sprawie odpowiednią uchwałę.

Ustalono plan wydatków Rady Osiedla na rok 2022. Podjęto w tej sprawie

odpowiednią uchwałę.

Przedyskutowano wspólnie sprawę propozycji Rady Osiedla do budżetu starostwa

kędzierzyńsko-kozielskiego na rok 2022. Podjęto w tej sprawie odpowiednią uchwałę.

Omówiono zbliżające się głosowanie do Budżetu Obywatelskiego oraz sposoby

mobilizacji mieszkańców do głosowania.

Przewodnicząca przekazała radnym informacje na temat wyborów do Rady Osiedli na

nową kadencję oraz przedstawiła kalendarz czynności przygotowawczych.
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